
فقط چه�ار ماه تا 

فریدون  حسن 
  گزارش  یک

برگزاری بازی های 
آس�یایی هانگژو 
زمان باقیس�ت. چهار ماهی که مثل برق و باد 
می گذرد، درست مثل سال هایی که از بازی های 
آسیایی 2018 جاکارتا گذشت. تازه یک سال 
هم بابت کرونا اضافه شد تا فاصله برگزاری دو 
رویداد به پنج سال افزایش پیدا کند. با این حال 
ورزش ایران همچنان اسیر بی برنامگی است و 
هن�وز نمی داند چگون�ه بای�د در بزرگ ترین 
رویداد ورزش�ی ق�اره و جهان ش�رکت کند.

این روزها تا دلتان بخواهد جلسه برگزار می شود، 
جلس��اتی که خروجی آنها جز شعار و وقت تلف 
کردن چیز دیگری نیست که اگر بود حالا اعلام 
نمی ش��د که طی جلس��ات بعدی در خصوص 

رشته های اعزامی تصمیم گیری می شود! 
در حالی که کش��ورهای رقیب ایران در آسیا از 
همان زمان خاموش ش��دن مش��عل بازی های 
جاکارتا ش��روع به برنامه ریزی کردن��د، اینجا و 
در ورزش فوتبال زده ای��ران هیچ برنامه ای برای 

بازی های آسیایی وجود ندارد.
باید تأسف خورد که حتی در نشست خبری دبیرکل 
کمیته مل��ی المپیک هم همه چیز تحت الش��عاع 
انتخاب سرمربی تیم فوتبال امید است و اگر زمانی 
باقی بماند در مورد مسائل، مشکلات و کمبودهای 
دیگر رشته ها هم صحبت می ش��ود. دردآور است 
که این »دیگر رش��ته ها« هس��تند که بار سنگین 
مدال آوری برای کاروان ایران در هانگژو را بر دوش 

می کش��ند، اما فعلًا در نگاه مسئولان ورزش ایران 
حتی آقایانی که در کمیته ملی المپیک نشسته اند 

کوچک ترین اهمیتی ندارند.
مناف هاش��می، دبیرکل کمیته مل��ی المپیک با 
بیان اینکه دو جلس��ه دیگر باید کارشناسی کنیم 
تا بتوانیم لیست نهایی رش��ته های اعزامی را اعلام 
کنیم، می گوید: »بررس��ی کردیم و ش��انس مدال 
را با چهار دوره قبل مقایس��ه کردیم. طبیعی است 
اختلاف نظر کارشناسی اس��ت و برای جمع بندی 
نهایی دو جلسه داریم که یکی در داخل کمیته ملی 
المپیک  است. چون پیش بینی ما از کسب مدال با 
پیش بینی فدراسیون ها متفاوت است و باید دوباره 
با این فدراسیون ها جلسه بگذاریم. جلسه بعدی در 

ستاد عالی  بازی هاست تا لیست را نهایی کنیم.«
     

ای��ن روزها بحث بودج��ه فدراس��یون ها، بحث 
داغ ورزش اس��ت. فدراس��یون هایی که باید هم 
برای بازی های آس��یایی آماده شوند و هم خود 
را ب��رای حضور در رقابت های کس��ب س��همیه 
المپیک آماده کنند، اما ب��ا وجود در پیش بودن 
این دو رویداد بزرگ به صورت قطره چکانی بودجه 
دریافت می کنند. مناف هاشمی در این خصوص 
می گوید: »سهم فدراسیون ها در حوزه اعتبارات 
مشخص اس��ت و 200 میلیارد تومان سرجمع 
اعتبارات اس��ت. دو بند هم داش��تیم که درصد 
مختصری از اعتب��ارات در اختیار رئیس کمیته 
ملی المپیک برای ش��رایط اضطرار قرار گیرد و 
حدود 20 میلیارد تومان نیز به فدراسیون هایی 

که ض��رورت دارد مربی��ان خارجی در کس��ب 
س��همیه المپیک و بازی های آس��یایی داش��ته 

باشند، اختصاص می دهیم.«
وی ادامه می دهد: »تصمیم نهایی این است که 
حدود 10 فدراسیون را جلسه بعد دعوت کنیم، 
حرف هایشان را بش��نویم و بعد مصوبات را ابلاغ 
کنیم. ما نمی آییم براساس شاخص تعیین کنیم 
که سهم یک فدراسیون 3 میلیارد است و در پایان 
به آن 15 میلیارد بدهیم. برای تعیین شاخص هم 
ابتدا بحث و بعد هم��ه را قانع می کنیم و در یک 
تصمیم گیری جمعی تصمیم می گیریم، این طور 

هم نیست که همه قانع شوند.«
     

نکته جال��ب توجه در حرف های مناف هاش��می 
تأکید او بر وابسته نبودن فدراسیون های ورزشی 
به دولت اس��ت. دبیرکل کمیته ملی المپیک در 
حالی چنین نگاهی دارد ک��ه همین حالا فوتبال 
به اسم خصوصی بودن و استفاده نکردن از منابع 
دولتی در حال چپاول بیت المال و بودجه وزارت 
ورزش اس��ت، اما در آس��تانه بازی های آس��یایی 
از رش��ته های مدال آور و افتخارآفرین خواس��ته 
می شود به دولت متکی نباش��ند: »فدراسیون ها 
باید خودشان پیش بینی تأمین منابع مالی داشته 
باشند و همیش��ه متکی به دولت نباشند. خیلی 
از فدراس��یون های ما وارد این فضا ش��ده اند، اما 
خیلی های دیگر هم وارد این فضا نش��ده اند و فکر 
می کنند بودجه یعنی دولت یا کمیته ملی المپیک. 
دولت در اعتبارات دولتی ی��ک ردیف را به عنوان 

کمک می دهد و امسال این کمک در ردیف بودجه 
وزارت ورزش اس��ت. من غیررس��می می گویم و 
وظیفه ام نیس��ت ک��ه بگویم، اما برخی رؤس��ای 
فدراسیون ها فکر می کنند اعضای هیئت اجرایی 
در بودجه فدراسیون ها دخل و تصرف داشته اند. 

من مجبور شدم این موضوع را بگویم.«
     

حضور مربیان خارجی در برخی رشته ها هم دیگر 
محور حرف ه��ای دبیرکل کمیت��ه ملی المپیک 
بود. هاشمی گفت: »همه رش��ته ها نیاز به مربی 
خارجی ندارند، اما در برخی رشته ها نیاز به مربی 
خارجی است، ولی هنوز هیچ پرداختی نداشتیم، 
حتی بحث شد، چون برخی فدراسیون ها اعتراض 
داشتند. شاید منصفانه نباشد عزیزانی که در جلسه 
هیئت اجرایی نیستند به رؤسای فدراسیون هایی 
که در هیئت اجرایی هستند حمله کنند. هر رئیس 
فدراسیون که عضو هیئت اجرایی باشد، طبیعی 
است که نقطه نظراتی داش��ته باشد که این باعث 
می شود یک فدراس��یون خوشحال ش��ود و یک 
فدراسیون محکوم کند. این به معنای آن نیست که 
کار کارشناسی هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک 
ایراد دارد. بودجه ای ک��ه در اختیار رئیس کمیته 
ملی المپیک قرار دارد در قالب سیاست هایی که 
ابلاغ می ش��ود، توزیع خواهد ش��د و برای توزیع 
20میلیارد تومان کمک به فدراس��یون هایی که 
مربی خارجی دارند، قرار ش��د ی��ک نفر به عنوان 
نماینده هیئت اجرایی انتخاب شود که جلسه بعد 

انجام می شود تا دقیق تر بررسی شود.«

حرف از »مچ اندازی« که به میان می آید ناخ��ودآگاه ذهن  متوجه 
ورزشی مردانه می ش��ود با ورزش��کارانی که بازوهایی ستبر دارند 
که در فضایی خاص با ش��رایطی خاص با هم به رقابت می پردازند. 
حالا اما یک بانوی ایرانی در مسابقات قهرمانی آس��یا خوش درخشیده است، بانویی که هیچ زنی 

نمی تواند مچ��ش را بخواباند. حرف از رؤیا مهبودی اس��ت، 
ورزشکاری که موفق به کسب یک طلا و یک نقره در بخش 

پیشکسوتان و یک طلای دیگر به همراه یک برنز در رده 
سنی بزرگسالان ش��د. مدالی که مهبودی در بخش 
بزرگسالان گرفت، نخستین بار ایران را در بخش بانوان 
به مدال طلای رده سنی رس��اند و یک تاریخ سازی را 

رقم زد. قهرمان ایران و آسیا می گوید: »همیشه 
دوست داش��تم رش��ته مچ اندازی دیده شود. 
خدا را ش��کر می کنم که خودم کاری کردم 
که این اتفاق رخ دهد و نام این رشته بر سر 
زبان ها بیفت��د. آرزو دارم بانوان ورزش��کار 
بیش از این دیده شوند و بهای بیشتری به 
آنها داده شود. رقابت های جهانی قرار است 
شهریور ماه در قزاقس��تان برگزار شود و اگر 
مشکلی به وجود نیاید شرکت می کنم و همه 
تلاشم را خواهم کرد تا خوش رنگ ترین مدال 

را به ارمغان بیاورم.«

سلطانیاولینطلاییایراندرکرهجنوبی

میخواستم»مچاندازی«دیدهشود

مسابقات وزنه برداری قهرمانی آسیا در شهر »جینجوی« کره جنوبی در 
حالی پیگیری شد که کاروان ایران به نخستین طلای خود در این رویداد       خبر

دست یافت. در دسته 81 کیلوگرم مردان، حسین سلطانی ملی پوش کشورمان با حریفانی از کره جنوبی، 
تاجیکستان، قزاقستان، سنگاپور، چین تایپه و مغولستان رقابت کرد. سلطانی در حرکت یک ضرب موفق 
به مهار وزنه های 149 و 154 کیلوگرم شد، اما در تلاش سوم نتوانست وزنه 157 کیلوگرمی را مهار کند 
و با همان رکورد 154 کیلوگرم پس از نماینده قزاقستان به مدال نقره رسید. ملی پوش کشورمان کار خود 
در حرکت دوضرب را با انتخاب وزنه 184 کیلوگرمی و مهار آن آغاز کرد، اما در مهار وزنه های 195 و 196 
ناکام ماند. با این وجود او موفق به کس��ب مدال طلای دوضرب ش��د. س��لطانی در مجموع نیز با رکورد 

338کیلوگرم به دومین طلای خود دست یافت و عنوان قهرمانی این دسته را از آن خود کرد.

تلاش برای نجات ژیمناستیک از تعلیق

خطر تعلیق فدراس��یون ژیمناس��تیک ایران 
را تهدید می کند. حواش��ی مجمع انتخاباتی 
اس��فندماه باع��ث ش��د فدراس��یون جهانی 
ژیمناس��تیک از کمیت��ه  المپی��ک توضیح 
بخواهد. اگرچه عابد حقیبه، به عنوان رئیس 
 FIG جدید انتخاب ش��ده، ولی در س��ایت

همچنان ن��ام زهرا اینچه درگاه��ی به عنوان 
رئیس درج شده است، چراکه در روز انتخابات، 
اینچه درگاهی و چند نفر دیگر مجمع را ترک 
کردند و ناظر فدراس��یون جهانی هم ش��اهد 
ای��ن اتفافات ب��ود، به همین خاط��ر FIG از 
کمیته  ملی المپیک کش��ورمان خواسته در 

خصوص عدم حضور اینچه درگاهی در مجمع 
انتخاباتی، علت غیبت س��ه کارشناس خبره 
در مجمع و توضی��ح پیرامون علت رأی دادن 
نمایندگان وزارت ورزش و کمیته المپیک در 
انتخابات شفاف سازی کند. طبق قانون، وزارت  
ورزش در مجامع انتخاباتی حق رأی ندارد و 
بحثی در این خصوص نیست، ولی رأی دادن 
نماینده کمیت��ه در انتخابات ژیمناس��تیک 
مسئله برانگیز شده و برخلاف اساسنامه سایر 
فدراس��یون ها، گویا در اساسنامه فدراسیون 
ژیمناستیک حق رأی از نماینده کمیته  ملی 
المپیک سلب شده و طبق آن نماینده کمیته 
نباید در انتخابات 24 اسفند رأی به صندوق 

می انداخت. 
دبیرکل کمیته  ملی المپیک در این خصوص 
توضیحاتی داده است. مناف هاشمی با تأکید بر 
جلوگیری از تعلیق ژیمناستیک اظهار داشت: 
»گزارشی از ما خواستند و ما هنوز جواب آن را 
ارس��ال نکرده ایم، چون زمان قانونی برای آن 

داریم. جلس��اتی را با وزارت ورزش گذاشتیم، 
بحث در مورد انتخابات ژیمناس��تیک اس��ت. 
براساس اساسنامه فدراس��یون ژیمناستیک 
ابهاماتی وجود دارد و ما ابهامات را براس��اس 
انتخابات برگزار شده پاسخ می دهیم. به عنوان 
نماینده کمیته بین المللی المپیک باید گزارشی 
را ارائه دهیم و برای ارائه گزارش هم لازم است 
با افراد معترض و افرادی ک��ه مجمع را برگزار 
کردند جلس��ه داشته باش��یم. 45 روز فرصت 
داریم و هنوز یک هفته از آن گذش��ته اس��ت. 
این امر طبیعی اس��ت و بعد از انتخابات همه 
فدراسیون ها از ما به عنوان کمیته  ملی المپیک 
تأییدیه می گیرند. نماینده فدراسیون جهانی در 
انتخابات حضور داشته است و اگر گزارشات ما و 
گزارش نماینده فدراسیون جهانی قانع کننده 
نباشد ش��اید به بحث ابطال انتخابات و تعلیق 
برس��ند، اما س��عی م��ا و وزارت ورزش بر این 
است که شرایط به گونه ای پیش برود که هیچ 

فدراسیونی از ایران تعلیق نشود.«

 FIG"

ک 
از کمیته  ملی المپی

توضیح خواست

شیوا  نوروزی
      بازتاب

حامد قهرمانی 
      چهره
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اشرف رامین

رفتن ش�ان اگرچه بی س�روصدا بود، اما بازگشتی 
باشکوه داش�تند، چراکه کس�ب اولین مدال نقره 
هاکی بانوان در قاره، آن هم در نخستین حضور این 
تیم در رقابت های قهرمانی آسیا آنقدر بزرگ بود 
که با استقبال مس�ئولان وزارت ورزش و جوانان، 
کمیته ملی المپیک و فدراس�یون اس�کی مواجه 
شود. س�فری که با هزینه شخصی و حمایت بخش 
خصوصی از تیم هاکی روی یخ دختران ایران انجام 
ش�د، اما موفقیتی که با خود به همراه داشت وزیر 
ورزش را مجاب کرد ب�رای در نظر گرفتن پاداش و 
معاونش را بر آن داش�ت تا دستور پرداخت هزینه 
ویزا و بلیت را بدهد تا ش�ادی دختران تاریخ ساز 

ایران در بازگشت به وطن کامل شود.

بازگشتدخترانافتخارآفرین
هاکیایران

قاب

دنیا حیدری

توضیحواضحاتدردیازداوریدوانمیکند
رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به بدیهیات بار دیگر ثابت کرد اشراف 
کاملی به مسائل و مشکلات دارد! با این وجود جای سؤال دارد که چرا 

قدمی برای حل آن برنمی دارد.
تاج قبل از مهیا شدن برای سفر به قطر در افتتاحیه دوره داوری فوتبال 
بانوان حضور یافت و به مسائلی اشاره کرد که جای تعجب داشت. رئیس 
فدراس��یون در نطقی که برای حاضران داش��ت تأکید کرد اشتباهات 
داوری سهوی است. با این وجود متأسفانه تأثیر خودش را روی شرایط 

بازی می گذارد. 
آنچه تاج در حاش��یه این دوره آموزشی برای ش��رکت کنندگان به زبان 
آورد، نه اعتراف به اشتباه یا قبول مسئولیت، بلکه تنها توضیح واضحات 
بود! مسئله ای که بارها و بارها به اش��کال مختلف توسط اصحاب رسانه، 
کارشناسان و حتی تیم ها مطرح شده، اما راه به جایی نبرده است، خصوصاً 
در هفته های پایانی لیگ که حساسیت بازی ها به اوج خود می رسد، اما 
حتی در این مقطع زمانی هم تنها واکنش فدراسیون تهدید به برخورد با 
بیانیه نویسان است و ممنوع کردن هرگونه بیانیه نویسی! درحالی که این 
شاید تنها ریسمانی باش��د که تیم ها می توانند در مواجهه با اشتباهات 
داوری بدان چنگ بیندازند، اشتباهاتی که ماحصل تصمیمات نادرست، 

عدم نظارت بر کیفیت و توجه اصولی به جامعه داوری است.
اشاره تاج به تأثیرگذار بودن اشتباهات داوری و تأکید او به سهوی بودن 
آن، خصوصاً در این روزها که ش��اهد اوج رقابت در بالا و پایین جدول 
هستیم تنها نمک پاشیدن بر زخم منتقدان است، چراکه وظیفه رئیس 
فدراس��یون نه حرف زدن در خصوص مش��کلات که گام برداشتن در 
راستای حل آنهاست، اما به نظر می رسد رئیس فدراسیون ترجیحش 
صرفاً حرف زدن است و بس که اگر غیر از این بود باید تا به امروز شاهد 
اندک تغییرات��ی بودیم، درحالی که نه فقط مش��کلات ب��ه قوت خود 

باقیست که رفته رفته پیچیده تر و پررنگ تر هم می شوند.  
تبحر و تجربه به سادگی یا با برگزاری سالی یکی، دو دوره آموزشی به 
دست نمی آید، بی شک تاج به عنوان کسی که سال ها در بدنه فوتبال 
حضور داشته بهتر از هر کسی می داند ریشه مشکلات داوری در چیست، 
اما چرا با چشم پوشی از مشکلات ترجیح می دهد تنها با اشاره ای گذرا از 

کنار آن عبور کند، سؤال مهمی است که شخصاً باید پاسخ بدهد.
رئیس فدراسیون بار دیگر مسافر قطر است، اما همانطور که برای داوری 
و مشکلات آن برنامه تأثیرگذاری نداشت، بی شک برای حضور در دوحه 
نیز برنامه چندانی جز گرفتن عکس یادگاری ندارد! هرچند در حاشیه 
افتتاحیه  دوره داوری فوتبال بانوان تأکید داشت امروز در قطر جلسه ای 
با هانی بالان، نایب رئیس کمیته داوران ای اف سی و عضو کمیته داوران 
فیفا و همچنین کولینا، رئیس کمیته داوران فیفا خواهد داشت و از آنها 
برای سفر به ایران دعوت خواهد کرد، اما جلساتی که هیچ نکته و عایدی 
مثبتی برای فوتبال ایران و داوری آن در پی نداشته باشد، برگزار شدن 

یا نشدنش تفاوتی ندارد.
حتی حضور امثال کولینا در ایران نیز تنها زمانی می تواند مثمرثمر یا 
مفید باشد که بتوان از تجربیات او برای آموزش داوران و بالا بردن دانش 
آنها استفاده کرد. در غیر این صورت اگر قرار باشد روند انتخاب داوران 
لابی بازی باشد، میزبانی از تمام داوران مطرح دنیا در ایران هم نتیجه ای 
در پی نخواهد داشت و تأثیری در روند داوری ایران نمی گذارد. با این 
وجود به نظر می رس��د تاج ترجیح می دهد به ج��ای توجه به اینگونه 
مسائل حائز اهمیت با اشاره ای سرس��ری به مشکلات، بی سر و صدا از 
کنار آن عبور کند. نگاهی که هیچ دردی از داوری کشور دوا نمی کند، 
آن هم داوری که رئیس فدراسیون بهتر از هر کسی می داند تا چه اندازه 

بیمار و نیازمند درمان است.

شیوا نوروزی

جنگ میلان – اینتر در سن سیرو ادامه دارد

رانداولدوئلایتالیاییها
دریورودربی

جنگ ایتالیایی ه��ا به نیمه نهایی لیگ قهرمان اروپا کش��یده ش��ده و 
امش��ب جدال رفت میلان – اینتر برگزار می ش��ود. هم��ه بلیت های 
جدال تمام ایتالیایی فروش رفته و امشب سن سیرو منتظر درخشش 
ستاره های میلانی است. میلان برای رس��یدن به جمع چهار تیم برتر 
قاره، ناپول��ی را قربانی کرده و هنوز هم امیدوار اس��ت به فینال صعود 
کند. روسونری با پیروزی برابر لاتزیو به استقبال همشهری اش می رود. 
عملکرد این تیم فراز و نشیب های زیادی داش��ته و شاگردان استفانو 
پیولی یک پله  پایین تر از اینتر در رده پنجم س��ری  آ ایستاده اند. اتفاق 
تلخ برای میلان مصدومیت رافائل لیائو بود. این مهاجم در بازی قبلی 
تیمش مصدوم شد و در بازی امشب نیز غایب است. لیائو با 12 گل زده 
بهترین گلزن میلان در لیگ محسوب می ش��ود. روسونری نه تنها در 
جدال برگشت با اینتر در لیگ شکست خورده، بلکه در سوپرکاپ ایتالیا 
نیز 3 بر صفر به رقیب باخته و هواداران هن��وز این ناکامی را فراموش 
نکرده اند. ژیرو دومین گل��زن میلان در خص��وص رویارویی دوباره با 
همشهری در سن سیرو گفت: »سن سیرو ورزشگاه خیلی خاصی است، 
به خصوص وقتی پای دربی در میان باش��د. در این ی��ورو دربی ما هم 
پرستیژ لیگ  قهرمانان را داریم و هم این فرصت را که یکی از این دو تیم 
شهر میلان به فینال برسد. من در سری  آ در سه بازی مقابل اینتر سه 
گل زده ام و یکی، دو پاس گل ه��م داده ام. بنابراین آمارم در این دربی 
خوب است، ولی من شکستمان مقابل اینتر در سوپرجام را یادم هست. 
آنها واقعاً نسبت به ما برتر بودند. آن بازی در ذهنم مانده و آزارم می دهد. 
برای همین می خواهم بهترین بازی ممک��ن را انجام دهم تا انتقام آن 

شکست را بگیرم.«  
پیولی، س��رمربی میلان نیز از آمادگی تیمش خبر داد: »مقابل اینتر 
با آمادگی بالا حاضر می شویم. س��عی کردم انگیزه خوبی به تیم برای 
مس��ابقات بدهم، حتی اگر نتایج لزوماً مطابق با عملکردش��ان نبود.« 
تیم سیمئونه اینزاگی هم با توپ پر به میدان می رود. یورو دربی چالش 
متفاوتی برای اینترمیلان است. تیمی که برای حفظ جایگاهش در رده 
چهارم لیگ تلاش می کند تا شانس رسیدن به فینال اروپا را نیز از دست 
ندهد. یاران اینزاگی در بازی های اخیر نتایج درخشانی کسب کرده اند. 
آنها هر پنج بازی آخرشان را با برد به پایان رسانده اند. همچنین با غلبه بر 
یوونتوس و صعود به فینال جام حذفی به دنبال کسب دومین جام فصل 
خود هستند. اینتر خط حمله ترسناکی دارد و مهاجمانش می توانند با 
همکاری خوب خود مدافعان میلان را به چالش بکشند. همکاری ژکو، 
لائوتارو و لوکاکو برگ برنده سیمئونه در این بازی محسوب می شود. در 

مصاف با لاتزیو، لائوتارو دبل کرد و لوکاکو نیز دو پاس گل داد.

بلاتکلیفی دنباله دار تیم امید

امیدهاهمچنانبهدنبالسرمربی
25 اردیبهشت آخرین فرصت فدراسیون فوتبال برای تعیین تکلیف 
حضور یا عدم حضور تیم امید در بازی های آسیایی هانگژو است. جلسه 
مدیران فدراسیون در خصوص تیم امید برگزار شد، اما باز هم خبری 
از معرفی س��رمربی امیدها نبود! در این نشس��ت مهدی تاج، مهدی 
محمد نبی نایب رئیس فدراس��یون و حبیب کاش��انی مدیر تیم  امید 
حضور داش��تند و قلعه نویی نیز از قطر و از طریق اسکایپ نظراتش را 
بیان کرد. با اینکه بلاتکلیفی تیم فوتبال زیر 23 س��ال همچنان ادامه 
دارد، اما محمدنبی باز هم از ش��اخصه های فدراس��یون برای انتخاب 
س��رمربی می گوید: »ش��اخصه  هایی را که برای تیم امید مدنظر است 
دس��ته بندی کرده ایم و روی همین مح��ور کار را جل��و خواهیم برد. 
جلسات و نشست های خیلی خوبی هم با کمیته المپیک داشتیم. 22 
تا 27 اردیبهشت ماه زمانی است که ما باید نفرات تیم ملی امید را آپلود 
کنیم. با مناف هاشمی هم هماهنگ کردم. کارها در حال انجام است و 
در بحث سرمربی نیز با توجه به ملاحظاتی که در فدراسیون و کمیته  
ملی المپیک وجود دارد به زودی انتخاب خواهد ش��د. گزینه هایی که 
در آن چارچوب قرار گرفته اند هم از لیگ هس��تند و هم خارج از لیگ. 
قلعه نویی نظراتش را اعلام کرد. مراحل اداری که طی شود با توجه به 
شاخص ها چه در لیگ باشند و چه خارج از لیگ، ما بهترین انتخاب را 
خواهیم داش��ت. با توجه به اینکه خوش��بختانه لیگ ما پویا بود سعی 
می کنیم مربی وطنی انتخاب کنیم که در لیگ حضور دارد. خسروی وفا 
و هاش��می به صراحت اعلام کردند ما قصدمان پشتیبانی از تیم امید 
است. از نظر فنی اظهارنظر با فدراس��یون فوتبال است. قلعه نویی تازه 
انتخاب شده و نظر او برای ما اولویت دارد. من، کاشانی و قلعه نویی در 
حال کار کردن روی ش��اخص ها هس��تیم تا بهترین گزینه را انتخاب 
کنیم. ب��رای هیچ کدام از ما فرق��ی نمی کند و فقط ب��ه دنبال انتخاب 
بهترین گزینه هس��تیم. هم افزایی و تعامل خوبی بین دوستان وجود 
دارد.«  دبیرکل کمیته  ملی المپیک از اعلام نام سرمربی امیدها طی 10 
روز آینده خبر داد. مناف هاشمی روز گذش��ته با اشاره به این موضوع 
اظهار داشت: »بعد از جلسه ستاد عالی بازی ها، جلسه ای را در کمیته 
المپیک داشتیم که بسیار طولانی بود و توافقات خوبی صورت گرفت و 
آن موقع قرار شد یک هفته تا 10 روز آینده سرمربی امید مشخص شود. 
به رغم اینکه وقت کم است و  برخی ها معتقدند دیر شده و شاید نتیجه 
نگیریم، برخی کارشناسان دیگر معتقدند با توجه به پشتوانه ای که در 
جوانان داریم، امید است تیم خوبی داشته باشیم. در مورد سرمربی قرار 
شد کاش��انی، تاج و قلعه نویی به توافق برسند. این مسئله فنی است و 
فدراسیون خودش باید تصمیم بگیرد، اما تصمیم نگرفتند. خبر دارم 
جلساتی داشتند، ولی به جمع بندی نرسیدند. وزیر هم در جلسه ستاد 
عالی بازی ها تکلیف تیم امید را از ما مطالبه کرد. ما راه را درست رفتیم 

و به حوزه تخصصی خودش واگذار کردیم.« 

جلسه،جلسهوبازهمجلسه!

مسئولان استقلال در راس��تای وعده هایی که در خصوص ایجاد 
تغییر و تحولات در این باشگاه داده ش��ده بود، آرش برهانی را از 
مدیریت آکادمی اس��تقلال کنار گذاشتند. به درخواست اعضای 
هیئت مدیره اصغر حاجیلو که سابقه مدیریت آکادمی و سرپرستی 
تیم استقلال را دارد، جایگزین برهانی می شود، اما این تنها تغییر 
نیس��ت و گفته می ش��ود که احتمال برکناری فرشید سمیعی، 

سخنگو و معاون حقوقی باشگاه استقلال نیز وجود دارد.

استارتتحولاتدرباشگاهاستقلال

سه کاندیدای ریاست فدراسیون بوکس تأیید صلاحیت شدند. 
مجمع انتخاباتی فدراسیون بوکس مقرر است به زودی به منظور 
انتخاب رئیس و اعضای هیئت رئیس��ه برگزار ش��ود. با توجه به 
بررسی سوابق مدیریتی از بین 9 کاندیدای احراز پست ریاست 
فدراسیون روح الله حسینی، محمد س��تارپور و ناصر طالبی )به 
ترتیب الفب��ا( مورد تأیید کمیس��یون تطبی��ق وزارت ورزش و 

جوانان قرار گرفته اند.

تأییدصلاحیت3کاندید
ریاستفدراسیونبوکس


